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Schmartboard Development Board for  
Parallax Propeller 

 

Schmartboard Development for Parallax Propeller 
 
This board is populated with everything except for the Parallax Propeller 
Chip, memory and the optional Parallax Crystal (Memory and crystal not 
sold by Schmartboard). You hand solder these parts using 
SchmartBoard|ez technology which makes soldering easy and flawless 
(and some headers which are included). The Propeller chip makes it easy 
to rapidly develop embedded applications. Its eight processors (cogs) can 
operate simultaneously, either independently or cooperatively, sharing 
common resources through a central hub. The developer has full control 
over how and when each cog is employed; there is no compiler-driven or 
operating system-driven splitting of tasks among multiple cogs. A shared 
system clock keeps each cog on the same time reference, allowing for 
true deterministic timing and synchronization. Two programming 
languages are available: the easy-to-learn high-level Spin, and Propeller 

Assembly which can execute at up to 160 MIPS (20 MIPS per cog). 
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Данный компонент на территории Российской Федерации 

Вы можете приобрести в компании MosChip. 

    

   Для оперативного оформления запроса Вам необходимо перейти по данной ссылке: 

      http://moschip.ru/get-element 

   Вы  можете разместить у нас заказ  для любого Вашего  проекта, будь то 
серийное    производство  или  разработка единичного прибора.   
 
В нашем ассортименте представлены ведущие мировые производители активных и 
пассивных электронных компонентов.   
 
Нашей специализацией является поставка электронной компонентной базы 
двойного назначения, продукции таких производителей как XILINX, Intel 
(ex.ALTERA), Vicor, Microchip, Texas Instruments, Analog Devices, Mini-Circuits, 
Amphenol, Glenair. 
 
Сотрудничество с глобальными дистрибьюторами электронных компонентов, 
предоставляет возможность заказывать и получать с международных складов 
практически любой перечень компонентов в оптимальные для Вас сроки. 
 
На всех этапах разработки и производства наши партнеры могут получить 
квалифицированную поддержку опытных инженеров. 
 
Система менеджмента качества компании отвечает требованиям в соответствии с  
ГОСТ Р ИСО 9001, ГОСТ РВ 0015-002 и ЭС РД 009 
 
 

      

            Офис по работе с юридическими лицами: 
 

105318, г.Москва,  ул.Щербаковская д.3, офис 1107, 1118, ДЦ «Щербаковский» 
 
Телефон: +7 495 668-12-70 (многоканальный) 
 
Факс: +7 495 668-12-70 (доб.304) 
 
E-mail: info@moschip.ru 
 
Skype отдела продаж: 
moschip.ru 
moschip.ru_4 
              

moschip.ru_6 
moschip.ru_9 
 

 

mailto:info@moschip.ru

